

Date: 18 March 2026

التاريخ: ١٨ مارس ٢٠٢٦ م

**Subject: Update Regarding the Sale
of Equity Stakes****الموضوع: تحديث بشأن بيع حصص من
الأسهم**

Further to Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") disclosure dated 18 February 2026 regarding the Board of Directors' approval of the sale of Ominvest 80% equity stake in Jabreen Investment Ventures SAOC, together with certain international investments, to a strategic investor (the "Transaction").

إلحاقًا بإفصاح الشركة العُمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.ع.ع.ع ("أومينفست") الصادر بتاريخ ١٨ فبراير ٢٠٢٦ م بشأن موافقة مجلس الإدارة على بيع نسبة ٨٠٪ من حصة أومينفست في جبرين للمشاريع الاستثمارية ش.ع.ع.ع، مع بعض الاستثمارات الدولية إلى مستثمر استراتيجي ("الصفقة").

Ominvest would like to disclose that, following further discussions with the strategic investor and after thorough evaluation, the parties have mutually agreed not to proceed with the Transaction. This decision was reached as the parties were unable to finalize certain key commercial terms.

تود أومينفست الإفصاح بأنه عقب إجراء مناقشات إضافية مع المستثمر الاستراتيجي وبعد تقييم شامل، فقد اتفق الطرفان بالتراضي على عدم المضي قدمًا في الصفقة. وقد جاء هذا القرار نتيجة لعدم تمكن الطرفين من التوصل إلى اتفاق بشأن بعض الشروط التجارية الجوهرية.

Ominvest confirms that there is no impact on its financial position, and it remains committed to pursuing opportunities that enhance shareholder value.

وتؤكد أومينفست أن ذلك لا يترتب عليه أي أثر على مركزها المالي، كما تظل الشركة ملتزمة بالسعي نحو الفرص التي تعزز من قيمة المساهمين.

FOR / Oman International
Development and Investment
Company SAOG

عن / الشركة العُمانية العالمية للتنمية
والاستثمار ش.ع.ع.ع



SKL